

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned horizontally. Above the barcode, the ISSN number is printed vertically. Below the barcode, the number is repeated horizontally.

9 770258 464220

中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第51卷 第3期 (总第369期) 2022年3月

目 次

论 著

193 ACVR1对成牙本质细胞极性及牙本质形成的作用

王爽爽,史册,刘苍维,胡月,周怡君,闫广兴,孙宏晨

199 新生猪缺氧缺血性脑损伤后脑内髓鞘相关蛋白表达的变化

崔梦旭,郑阳,王晓明

203 71例急性敌草快中毒患者死亡危险因素分析

王韫文,赵敏

209 cyclin B1对头颈部鳞状细胞癌生物学特性及细胞焦亡的影响

罗水妹,张琦,黄谊强,谢贤和

216 沉默长链非编码RNA *FAM83H-AS1*提高肺腺癌细胞的化学治疗敏感性

郭家辰,徐然

221 口腔黏膜移植植物尿道成形术治疗硬化性苔藓样变致长段前尿道狭窄的临床分析

惠鹏宇,张林琳,倪峰,郑亮,牛彬,于靳

226 小腿肌肉状态改变对踝关节本体感觉的影响

杨蕊菲,刘子晗,徐步轩,杨茂伟

231 基于生物信息学分析构建转录因子*E2F1*调控微RNA及其靶向基因网络

朱文韬,曲浩宁,何群

238 地氟烷和七氟烷对肩关节镜手术中脑电双频指数和手术体积描记指数的影响

杨丽,王媛媛

243 长链非编码RNA *MCF2L-AS1*促进胃癌的增殖、侵袭和迁移

李永志,张铖,裴俊鹏,张万川,张春东,戴冬秋

249 基于网络药理学研究血必净注射液治疗有机磷中毒的分子机制

钟志涛,洪义,黄浩峰,赵敏

255 川崎病合并肝功能损害患儿的临床特点

杨平平,孙梅

综 述

259 重度抑郁症与肠道菌群关系的研究进展

王冬,汤艳清

263 支气管扩张症微生物感染的研究进展

刘雪健,王佳贺

短篇论著

267 Cox健康行为互动模式在乳腺癌内分泌治疗患者护理中的应用

冯冬东,景丽伟,刘叶

271 外科电极植入脊髓电刺激治疗糖尿病足的临床效果

樊梦,鲍民,周蓬勃,沈延艳,王保圈,张晨璐

275 设计血清蛋白电泳结果图文报告单的临床意义

王金行,姜繁明,张玉辉,王希超,张家红,夏楠

278 外源性胰岛素诱发胰岛素自身免疫综合征1例报道并文献复习

吕川,孙媛媛,焦悦,于轶楠,梁丽

282 强直性肌营养不良1型1例报道及文献复习

陈欢,张秀春,阎旭,赵传胜

本期责任编辑 于溪

期刊基本参数:CN21- 1227/R * 1951 * m * A4 * 96 * zh * P * ¥ 15.00 * 2 100 * 19 * 2022-3* n

JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 51 No.3 (Sum No.369) March 2022

CONTENTS IN BRIEF

Original article

- 193 Effects of ACVR1 on odontoblast cell polarity and dentin formation
WANG Shuangshuang, SHI Ce, LIU Cangwei, HU Yue, ZHOU Yijun, YAN Guangxing, SUN Hongchen
- 199 Changes in the expression of myelin-associated proteins after hypoxic-ischemic brain injury in neonatal piglets
CUI Mengxu, ZHENG Yang, WANG Xiaoming
- 203 Analysis of risk factors for death in 71 cases of diquat poisoning
WANG Yunwen, ZHAO Min
- 209 Impacts of cyclin B1 on the biological characteristics and pyroptosis of head and neck squamous cell carcinoma
LUO Shuimei, ZHANG Qi, HUANG Yiqiang, XIE Xianhe
- 216 Silencing of long noncoding RNA FAM83H-AS1 enhances chemosensitivity of lung adenocarcinoma cells
GUO Jiachen, XU Ran
- 221 Clinical study of oral mucosal graft urethroplasty for the treatment of lichen sclerosus-related long segment anterior urethral stricture
HUI Pengyu, ZHANG Linlin, NI Feng, ZHENG Liang, NIU Bin, YU Jin
- 226 Effects of calf muscle conditioning on ankle proprioception
YANG Ruifei, LIU Zihan, XU Buxuan, YANG Maowei
- 231 Construction of a transportation factor E2F1 regulatory network based on bioinformatics analysis
ZHU Wentao, QU Haoning, HE Qun
- 238 Effects of desflurane and sevoflurane on bispectral index and surgical pleth index in arthroscopic shoulder surgery
YANG Li, WANG Yuanyuan
- 243 Long noncoding RNA MCF2L-AS1 promotes proliferation, invasion, and migration of gastric cancer
LI Yongzhi, ZHANG Cheng, PEI Junpeng, ZHANG Wanchuan, ZHANG Chundong, DAI Dongqiu

- 249 The molecular mechanism of Xuebijing injection for the treatment of organophosphorus pesticide poisoning based on network pharmacology
ZHONG Zhitao, HONG Yi, HUANG Haofeng, ZHAO Min
- 255 Clinical characteristics of Kawasaki disease complicated with impaired liver function
YANG Pingping, SUN Mei

Review

- 259 The relationship between major depressive disorder and gut microbiota
WANG Dong, TANG Yanqing
- 263 Research progress on microbial infection in bronchiectasis
LIU Xuejian, WANG Jiahe

Short article

- 267 Application of Cox interaction model of client health behaviour based nursing intervention on endocrine therapy of breast cancer patients
FENG Dongdong, JING Liwei, LIU Ye
- 271 Effect of spinal cord stimulation through the implantation of surgical electrodes in the treatment of diabetic foot
FAN Meng, BAO Min, ZHOU Pengbo, SHEN Yanyan, WANG Baoquan, ZHANG Chenlu
- 275 Clinical significance of a graphical reporter for serum protein detection
WANG Jinhang, JIANG Fanming, ZHANG Yuhui, WANG Xichao, ZHANG Jiahong, XIA Nan
- 278 Insulin autoimmune syndrome induced by exogenous insulin; a case report and literature review
LÜ Chuan, SUN Yuanyuan, JIAO Yue, YU Yinan, LIANG Li
- 282 Myotonic dystrophy type 1: a case report and literature review
CHEN Huan, ZHANG Xiuchun, YAN Xu, ZHAO Chuansheng

Executive Editor: YU Xi

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责